

2015 yılında Engellilere tanınan vergisel indirimleri aşağıdaki tablolarla anlatacağız.

Bu yıl için engelli çalışanlar için çalışma gücü kayıplarına göre vergisel indirim tutarları aşağıdaki tabloya göre 2014 yılındaki değerlere %10,11 oranında yeniden değerlendirilmiştir.

2015	İNDİRİM TUTARI
Engellilik Dereceleri	
I. Derece Engelliler (Çalışma gücünün asgari % 80'ini kaybetmiş olanlar)	880
II. Derece Engelliler (Çalışma gücünün asgari % 60'ını kaybetmiş olanlar)	440
III. Derece Engelliler (Çalışma gücünün asgari % 40'ını kaybetmiş olanlar)	200

01/01/2015-30/06/2015 Tarihleri arasında çalışan I.Derece Engelli için vergi matrahından 880 TL .indirim yapılacaktır.

AGİ hesaba katıldığında damga vergisi hariç gelir vergisi ödemeyeceklerdir.

BRÜT ÜCRET ASGARİ ÜCRET	1.201,50
SGK %14	168,21
İŞSİZLİK SGK %1	12,02
GELİR VERGİSİ MATRAH	1.021,28
ENGELLİ İNDİRİMİ I.DERECE	880,00
GELİR VERGİSİ ESAS MATRAH	141,28
%15 GELİR VERGİSİ	21,19
DAMGA VERGİSİ	9,12
NET	990,96
AGİ	21,19
AGİ DAHİL NET	1.012,15

01/07/2015-31/12/2015 Tarihleri arasında çalışan I.Derece Engelli için vergi matrahından 880 TL .indirim yapılacaktır.

AGİ hesaba katıldığında damga vergisi hariç gelir vergisi ödemeyeceklerdir.

BRÜT ÜCRET ASGARİ ÜCRET	1.273,50
SGK %14	178,29
İŞSİZLİK SGK %1	12,74
GELİR VERGİSİ MATRAH	1.082,48
ENGELLİ İNDİRİMİ I.DERECE	880,00
GELİR VERGİSİ ESAS MATRAH	202,48
%15 GELİR VERGİSİ	30,37
DAMGA VERGİSİ	9,67
NET	1.042,44
AGİ	30,37
AGİ DAHİL NET	1.072,81

01/01/2015-30/06/2015 Tarihleri arasında çalışan II.Derece Engelli için vergi matrahından 440 TL .indirim yapılacaktır.

AGİ hesaba katıldığında damga vergisi hariç gelir vergisi ödemeyeceklerdir.

BRÜT ÜCRET ASGARİ ÜCRET	1.201,50
SGK %14	168,21
İŞSİZLİK SGK %1	12,02
GELİR VERGİSİ MATRAH	1.021,28
ENGELLİ İNDİRİMİ II.DERECE	440,00
GELİR VERGİSİ ESAS	
MATRAH	581,28
%15 GELİR VERGİSİ	87,19
DAMGA VERGİSİ	9,12
NET	924,96
AGİ	87,19
AGİ DAHİL NET	1.012,15

01/07/2015-31/12/2015 Tarihleri arasında çalışan II.Derece Engelli için vergi matrahından 440 TL .indirim yapılacaktır.

AGİ hesaba katıldığında 6,26 TL gelir vergisi ve ayrıca damga vergisi ödeyeceklerdir.

BRÜT ÜCRET ASGARİ ÜCRET	1.273,50
SGK %14	178,29
İŞSİZLİK SGK %1	12,74
GELİR VERGİSİ MATRAH	1.082,48
ENGELLİ İNDİRİMİ II.DERECE	440,00
GELİR VERGİSİ ESAS	
MATRAH	642,48
%15 GELİR VERGİSİ	96,37
DAMGA VERGİSİ	9,67
NET	976,44
AGİ	90,11
AGİ DAHİL NET	1.066,55

01/01/2015-30/06/2015 Tarihleri arasında çalışan III.Derece Engelli için vergi matrahından 200 TL .indirim yapılacaktır.

AGİ hesaba katıldığında 33,08 TL gelir vergisi ve ayrıca damga vergisi ödeyecektir.

BRÜT ÜCRET ASGARİ ÜCRET	1.201,50
-------------------------	----------

SGK %14	168,21
İŞSİZLİK SGK %1	12,02
GELİR VERGİSİ MATRAH	1.021,28
ENGELLİ İNDİRİMİ	
III.DERECE	200,00
GELİR VERGİSİ ESAS	
MATRAH	821,28
%15 GELİR VERGİSİ	123,19
DAMGA VERGİSİ	9,12
NET	888,96
AGİ	90,11
AGİ DAHİL NET	979,07

01/07/2015-31/12/2015 Tarihleri arasında çalışan III.Derece Engelli için vergi matrahından 200 TL .indirim yapılacaktır.

AGİ hesaba katıldığında 42,26 TL gelir vergisi ve ayrıca damga vergisi ödeyecektir.

BRÜT ÜCRET ASGARİ ÜCRET	1.273,50
SGK %14	178,29
İŞSİZLİK SGK %1	12,74
GELİR VERGİSİ MATRAH	1.082,48
ENGELLİ İNDİRİMİ	
III.DERECE	200,00
GELİR VERGİSİ ESAS	
MATRAH	882,48
%15 GELİR VERGİSİ	132,37
DAMGA VERGİSİ	9,67
NET	940,44
AGİ	90,11
AGİ DAHİL NET	1.030,55

SONUÇ:

Hesaplamalarımızda Asgari ücret maktu aylık olarak ele aldık.Engelli çalışanlar vergi indirimi almaları halinde ,alınan raporlara göre I.Derece Engelli çalışan vergi ödemeyecektir,II .Derece Engelli Temmuz ayından itibaren 6 ay boyunca vergi ödeyecek,III .Derece engelli ise 12 ay boyunca gelir vergisi ödeyecektir.

Damga Vergisini tüm engelliler ayrıma tabi olmadan ödeyeceklerdir.

Ayrıca hiçbir şekilde yan ödeme almaz,fazla mesai yapmazsa maktu ücret olarak Asgari ücret alırsa her derecedeki engelli %15 vergi dilimini aşmayacaktır.